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PROCES-VERBAL 

ÎNCHEIAT ÎN CADRUL ŞEDINŢEI ORDINARE PUBLICE A 

CONSILIULUI JUDEŢEAN GIURGIU DIN DATA DE 31 MARTIE 2023 

 

 Consiliul Judeţean Giurgiu a fost convocat pentru data de 31 martie 2023, ora 1100, în 

şedinţă ordinară de către preşedintele Consiliului Judeţean Giurgiu, dl.Dumitru Beianu, prin 

Dispoziţia nr.111 din 24 martie 2023, conform prevederilor art.178 alin.(1) din Ordonanţa de 

Urgenţă a Guvernului nr.57/2019 – Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare. 

  

 Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat pe site-ul propriu. 

 Participarea la ședință prin mijloace electronice se va face cu respectarea prevederilor 

art.139 alin.(5) lit.c) coroborat cu art.180 alin.1 din Ordonanța de Urgență a Guvernului 

nr.57/2019 – Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, după aprobarea 

solicitării de către președintele Consiliului Județean Giurgiu. 

 

 La lucrările şedinţei participă preşedintele Consiliului judeţean, precum și următorii 

consilieri județeni:  

  

Nr. 

crt 

Numele și prenumele Formațiunea  politică Prezență 

1.  Mihalcea Elisabeta PNL Prezent 

2.  Anculescu Silviu-Cristian PNL Prezent online 

3.  Meclea Alina PNL Prezent 

4.  Roșu Cosmina Andreea     PNL Prezent 

5.  Ionescu Cătălin-Ionuț PNL Prezent online 

6.  Tudorache Petre PNL Prezent 

7.  Danciu Dana-Andreea PNL Prezent 

8.  Gavrilă Dumitru PNL Prezent 

9.  Negoiță Iulian PNL Prezent 

10.  Gica Andrei-Ștefan PNL Prezent 

11.  Georgescu Mihai-Cătălin PNL Prezent online 

12.  Enache Nicolae PNL Prezent 

13.  Deliu Radu-Silviu PNL Prezent 

14.  Lungu Silviu PNL Prezent 

15.  Tudor Mihai-Bogdan PNL Prezent 

16.  Nan Tiberiu-Genu PNL Prezent 

17.  Alecu Constantin PNL Prezent online 

18.  Croitorescu Alexandru-Liviu PNL Prezent online 

19.  Corozel Lucian PSD Prezent online 

20.  Preda Ionuț-Gabriel PSD Prezent online 

21.  Vucă Emil-Gabriel PSD Prezent 

22.  Crina-Alexandra Stoianovici PSD Prezent 

23.  Lazăr Daniel-Cosmin PSD Absent 

24.  Răgălie Cristian-Mihai PSD Prezent online 

25.  Simon Diana-Marga PSD Prezent online 

26.  Bălan Cristina PSD Prezent 

27.  Grigore Mihăiță-Napoleon PSD Prezent 



2 

 

 

Din aparatul de specialitate au participat la lucrările şedinţei: 

- Dna. Aurelia Brebenel –  secretar general al judeţului; 

- Dna Madina Bălăceanu – șef serviciu C.J.G.; 

- Dl.Vlad Ciobanu  – șef serviciu C.J.G.; 

- Dna Daniela Ruse – consilier C.J.G.; 

- Dna Cristina Ingeaua – manager public 

- Dna  Elena Coscai – consilier C.J.G.; 

- Dna Dana Elena Stănilă – consilier C.J.G.; 

- Dl. George Dobre – consilier președinte C.J.G.; 

 

Ordinea de zi și suplimentarea, împreună cu materialele anexate, a fost transmisă 

consilierilor județeni pe adresele de e-mail, în vederea analizării și exprimării votului. 

 

XXXXXXXXXXX 

 

SE INTONEAZĂ IMNUL NAȚIONAL 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da, mulțumesc. Așadar, astăzi 31 martie, ședința ordinară a lunii. Am reușit să vă transmitem 

în timp util cea mai mare parte a proiectelor de hotărâre pentru a fi parcurse la comisie și de 

fiecare dintre dvs. Avem câteva proiecte doar pe ordinea de zi suplimentară, trei dintre ele 

sunt justificate, credeți-mă și sunt proiecte care din punctul nostru de vedere nu privesc 

niciun fel de abordări speciale. Vă rog, să fiți de acord cu suplimentarea ordinii de zi cu cele 

trei proiecte. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc. 

 

1. Proiect de hotărâre nr.90 din 23 martie 2023 privind aprobarea documentaţiei tehnico – 

economice la faza de Proiect Tehnic și Detalii de execuție pentru lucrările rest de executat, a 

indicatorilor tehnico-economici actualizați și a cheltuielilor de cofinanțare de la bugetul 

local, pentru obiectivul de investiții „Modernizare DJ 601D: Letca Veche-Limită Județ 

Teleorman, km 7+127-km- 9+187, 2,06 km”, referatul de aprobare nr.5782 din 23 martie 

2023 al preşedintelui, raportul de specialitate nr.5788 din 23 martie 2023 al Direcției 

Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene 

și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și 

infrastructură 

 Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 

2. Proiect de hotărâre nr.91 din 28 martie 2023 privind aprobarea asocierii Județului 

Giurgiu, prin Consiliul Județean Giurgiu, cu Comuna Gogoșari, prin Consiliul Local al 

Comunei Gogoșari în scopul realizării unor lucrări la drumul comunal DC122, referatul de 

aprobare nr.6084 din 28 martie 2023 al preşedintelui, raportul de specialitate nr.6090 din 

28 martie 2023 al Direcției Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, 

economie, fonduri europene și mediu de afaceri, avizul Comisiei pentru investiții, 

patrimoniu, urbanism și infrastructură și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații 

de urgență 

 Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

28.  Simion Cosmin-Niculae PSD Prezent online 

29.  Cristescu Dan PSD Prezent online 

30.  Bardan Daniela PSD Prezent 
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   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

  dl. Silviu-Cristian Anculescu  - președinte comisie 

 

3. Proiect de hotărâre nr.92 din 28 martie 2023 privind actualizarea indicatorilor tehnico-

economici și a devizului general pentru obiectivul de investiții „Reabilitarea și 

îmbunătățirea eficienței energetice la Comandamentul Militar Giurgiu, inclusiv dotare”, 

referatul de aprobare nr.6125 din 28 martie 2023 al preşedintelui, raportul de specialitate 

nr.6131 din 28 martie 2023 al Direcției Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei 

buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru 

investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură 

 Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   Suplimentarea a fost aprobată cu unanimitate de voturi.  

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Și conform procedurii vă supun la vot ordinea de zi în integralitate. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc. 

 

1. Proiect de hotărâre nr.60 din 09 martie 2023 privind încheierea unui Acord de Parteneriat 

între Palatul Copiilor Giurgiu și Județul Giurgiu, prin Consiliul Județean Giurgiu, în vederea 

implementării activităților de prevenire a consumului de droguri, respectiv a concursului 

județean de educație civică „Detașamentul meu antidrog”, referatul de aprobare nr.4707 din 

09 martie 2023 al preşedintelui, raportul de specialitate nr.4710 din 09 martie 2023 al 

Compartimentului Control intern și managementul calității, avizul Comisiei buget, finanțe, 

economie, fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru educație, cultură, 

tineret și sport  

   Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 
      dna. Cristina Ingeaua   - manager public 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Iulian Negoiță    - preşedinte comisie 

 

2. Proiect de hotărâre nr.63 din 13 martie 2023 privind aprobarea contului anual de execuție 

al bugetului propriu al județului Giurgiu, pe anul 2022, referatul de aprobare nr.4818 din 13 

martie 2023 al preşedintelui, raportul de specialitate nr.4826 din 13 martie 2023 al 

Serviciului Buget-finanțe și contabilitate și avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri 

europene și mediu de afaceri  
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

 

3. Proiect de hotărâre nr.64 din 14 martie 2023 privind aprobarea documentației tehnico-

economice pentru obiectivul de investiții „Construire Ansamblul socio-cultural Radu Șerban 

Voievod ”în faza Studiu de fezabilitate, referatul de aprobare nr.4935 din 14 martie 2023 al 

preşedintelui, raportul de specialitate nr.4941 din 14 martie 2023 al Direcției Achiziții 

publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de 

afaceri, avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură și avizul 

Comisiei pentru educație, cultură, tineret și sport  

   Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 
   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 
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   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Iulian Negoiță    - preşedinte comisie 

 

4. Proiect de hotărâre nr.65 din 14 martie 2023 privind acordarea unor sprijine financiare, 

referatul de aprobare nr.4979 din 14 martie 2023 al preşedintelui, raportul de specialitate 

nr.4985 din 14 martie 2023 al Serviciului Buget-finanțe și contabilitate, avizul Comisiei 

buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru 

sănătate și protecție socială 

  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

 

5. Proiect de hotărâre nr.70 din 16 martie 2023 pentru modificarea Hotărârii Consiliului 

Judeţean nr.117 din 05 octombrie 2018 privind aprobarea înființării Echipei Intersectoriale 

Locale (E.I.L.) în domeniul prevenirii şi combaterii exploatării copilului prin muncă, 

violenţei asupra copilului şi a violenţei în familie, cu modificările și completările ulterioare, 

referatul de aprobare nr.5168 din 16 martie 2023 al preşedintelui, raportul de specialitate 

nr.5174 din 16 martie 2023 al Direcţiei Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes 

județean și administrativ, avizul Comisiei pentru sănătate şi protecție socială și avizul 

Comisiei juridice, ordine publică şi situaţii de urgenţă 

   Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 
   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

6. Proiect de hotărâre nr.73 din 20 martie 2023 privind aprobarea organigramei şi statului de 

funcţii ale Centrului de Asistenţă Medico-Socială Mogoşeşti, referatul de aprobare nr.5362 

din 20 martie 2023 al preşedintelui, raportul de specialitate nr.5368 din 20 martie 2023 al 

Compartimentului resurse umane, salarizare şi coordonarea activităţii instituţiilor publice de 

cultură, avizul Comisiei pentru sănătate şi protecție socială și avizul Comisiei juridice, ordine 

publică şi situaţii de urgenţă 

   Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 
   dna. Ana Maria Dude   - consilier 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

7. Proiect de hotărâre nr.74 din 20 martie 2023 privind aprobarea actualizării Devizului 

general și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții „Reabilitare, 

modernizare, extindere și dotare Ambulatoriu din cadrul Spitalului Judeţean de Urgenţă 

Giurgiu”, referatul de aprobare nr.5400 din 20 martie 2023 al preşedintelui, raportul de 

specialitate nr.5406 din 20 martie 2023 al Direcției Achiziții publice și investiții, avizul 

Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei 

pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură 

   Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 
   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 

8. Proiect de hotărâre nr.87 din 20 martie 2023 privind suplimentarea numărului de posturi, 

modificarea organigramei și a statului de funcții ale Direcției Județene de Transport, 

Administrarea Drumurilor Județene și Control Trafic Giurgiu, referatul de aprobare nr.5363 

din 20 martie 2023 al preşedintelui, raportul de specialitate nr.5369 din 20 martie 2023 al 

Compartimentului Resurse umane, salarizare şi coordonarea activităţii instituţiilor publice de 
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cultură, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri și 

avizul Comisiei juridice, ordine publică şi situaţii de urgenţă 

   Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 
   dna. Ana Maria Dude   - consilier 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

9. Proiect de hotărâre nr.88 din 21 martie 2023 privind aprobarea înrolării în Sistemul 

Național Electronic de Plată Online a obligațiilor de plată utilizând cardul bancar, implicit 

înrolarea în „Ghișeul.ro”a Județului Giurgiu și a Direcției Județene de Transport, 

Administrarea Drumurilor Județene și Control trafic Giurgiu, referatul de aprobare nr.5515 

din 21 martie 2023 al preşedintelui, raportul de specialitate nr.5521 din 21 martie 2023 al 

Serviciului Buget-finanțe și contabilitate și avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri 

europene și mediu de afaceri  
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

 

10. Proiect de hotărâre nr.89 din 23 martie 2023 privind acordarea unor sprijine financiare, 

referatul de aprobare nr.5767 din 23 martie 2023 al preşedintelui, raportul de specialitate 

nr.5772 din 23 martie 2023 al Serviciului Buget-finanțe și contabilitate și avizul Comisiei 

buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri  
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

 

11. Proiect de hotărâre nr.71 din 16 martie 2023 privind aprobarea desemnării 

reprezentanților Consiliului Județean Giurgiu în comisiile de concurs/examen și comisiile de 

soluționare a contestațiilor/examenelor de ocupare a funcțiilor specifice comitetului director 

din cadrul unității sanitare publice – Spitalul Județean de Urgență Giurgiu, referatul de 

aprobare nr.5180 din 16 martie 2023 al preşedintelui, raportul de specialitate nr.5187 din 16 

martie 2023 al Direcţiei Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și 

administrativ, avizul Comisiei pentru sănătate şi protecție socială și avizul Comisiei juridice, 

ordine publică şi situaţii de urgenţă 

   Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 
   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

DIVERSE 

 

1-Raport de activitate pe anul 2022 al ATOP 

2-Planul strategic pentru anul 2023 cu privire la prioritățile siguranței persoanei și ordinii 

publice 

 

12. Proiect de hotărâre nr.90 din 23 martie 2023 privind aprobarea documentaţiei tehnico – 

economice la faza de Proiect Tehnic și Detalii de execuție pentru lucrările rest de executat, a 

indicatorilor tehnico-economici actualizați și a cheltuielilor de cofinanțare de la bugetul local, 

pentru obiectivul de investiții „Modernizare DJ 601D: Letca Veche-Limită Județ Teleorman, 

km 7+127-km- 9+187, 2,06 km”, referatul de aprobare nr.5782 din 23 martie 2023 al 

preşedintelui, raportul de specialitate nr.5788 din 23 martie 2023 al Direcției Achiziții publice 

și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri și 

avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură 

 Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 
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   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 

13. Proiect de hotărâre nr.91 din 28 martie 2023 privind aprobarea asocierii Județului Giurgiu, 

prin Consiliul Județean Giurgiu, cu Comuna Gogoșari, prin Consiliul Local al Comunei 

Gogoșari în scopul realizării unor lucrări la drumul comunal DC122, referatul de aprobare 

nr.6084 din 28 martie 2023 al preşedintelui, raportul de specialitate nr.6090 din 28 martie 

2023 al Direcției Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, 

fonduri europene și mediu de afaceri, avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism 

și infrastructură și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

 Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

  dl. Silviu-Cristian Anculescu  - președinte comisie 

 

14. Proiect de hotărâre nr.92 din 28 martie 2023 privind actualizarea indicatorilor tehnico-

economici și a devizului general pentru obiectivul de investiții „Reabilitarea și îmbunătățirea 

eficienței energetice la Comandamentul Militar Giurgiu, inclusiv dotare”, referatul de aprobare 

nr.6125 din 28 martie 2023 al preşedintelui, raportul de specialitate nr.6131 din 28 martie 

2023 al Direcției Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, 

fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism 

și infrastructură 

 Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

Ordinea de zi și suplimentarea au fost aprobate cu unanimitate de voturi. 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Așadar, primul punct: Proiect de hotărâre nr.60 privind încheierea unui Acord de 

Parteneriat între Palatul Copiilor Giurgiu și Județul Giurgiu, prin Consiliul Județean Giurgiu, 

în vederea implementării activităților de prevenire a consumului de droguri, respectiv a 

concursului județean de educație civică „Detașamentul meu antidrog”. Comisia de buget, 

comisia pentru educație, avize favorabile. E de notorietate, nu-mi închipui că nu aveți 

informații oficiale sau mai puțin despre faptul că totuși a crescut numărul incidentelor, sau 

cum vrem, problematicii, intensitatea problematicii privind consumul de droguri. Consiliul 

județean nu poate rămâne indiferent. Există o strategie națională care tratează pe trei paliere 

această problemă în privința reducerii consumului, reducerii ofertei, dar și a capacității de 

reacție. Aici cred că ne încadrăm cu acest proiect. Avem protocol semnat inclusiv cu 

Inspectoratul Școlar și evident cu Inspectoratul Județean de Poliție. Din partea Inspectoratului 

Școlar este colega noastră Andreea Roșu. Vă rog să ne dați câteva detalii despre acest proiect. 

Cosmina Andreea Roșu – consilier județean C.J.G.: 

- În ultimii ani, Inspectoratul Școlar a derulat o amplă campanie de prevenirea a tot ceea ce 

înseamnă comportamente nocive. De data aceasta este vorba despre un proiect nou, este la 

prima ediție, este inițiat de Palatul Copiilor Giurgiu. Ne-am bucurat până acum de 

parteneriatul și de tot sprijinul Inspectoratului Județean de Poliție, îndeosebi al Biroului de 

Siguranță Școlară, al Consiliului județean și în cea mai mare măsură a celor de la Centru de 

Prevenire și Evaluare și Consiliere Antidrog care participă la toate activitățile derulate ale 

acestui proiect. Ei vin în sprijinul liceenilor în primul rând, nu neapărat cu clasica deviză: 

”Nu face așa!”ci printr-o dezbatere, cât se poate de interactivă cu exemple de bună practică, 

iar Palatul Copiilor le oferă alternativa la consumul de droguri prin promovarea activităților 

în aer liber și tot ce presupune oferta educațională a Palatului Copiilor. Vine pe latura de 
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prevenție încercând să diminuăm cât se poate, cu tot ce ne stă în putință, a acestui fenomen 

care din păcate prinde amploare în rândul tinerilor, în primul rând care sunt foarte ușor de 

influențat și foarte ușor de păcălit. În primul rând, am observat că de cele mai multe ori nu 

apelează la droguri conștient, ci fiind puțin păcăliți de cei mari care știm bine că urmăresc 

altceva. Acest proiect presupune un concurs pe teme de educație civică bineînțeles, cu tot ce 

înseamnă prevenție. Este dedicat deocamdată elevilor de liceu. Așteaptă de la ei niște proiecte 

pe această temă, indiferent de tehnica pe care ei doresc să o abordeze, așa cum am avut și în 

campania ”Mesajul meu antidrog” și aici se acceptă tot ce înseamnă creație plastică, filmulețe 

tot ce poate veni din creativitatea elevilor noștri pentru că le oferim libertatea aceasta de 

exprimare și, de cele mai multe ori, să știți că mesajele copiilor au foarte mare impact în 

rândul copiilor, tinerilor, când vin de la egal la egal.. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Așa este. Mulțumesc dna Roșu. Dacă sunt alți colegi care doresc să intervină pe marginea 

acestui proiect sau a subiectului sensibil? Supun aprobării proiectul, vă rog. Cine este pentru? 

Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.77 

 

   Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 3: Proiectul de hotărâre privind aprobarea proiectului, mă scuzați! Punctul 2: Proiect 

de hotărâre nr.63 privind aprobarea contului anual de execuție al bugetului propriu al 

județului Giurgiu, pe anul 2022. Este un document dacă vreți la fotografie a unei situații în 

timpul unui mandat. Sunt procente privind realizarea indicatorilor mulțumitori, alții mai puțin 

mulțumitori. Sunt colegi care pot să explice orice cifră de acolo. Nu mă număr eu printre 

specialiștii din economie, dar dacă sunt întrebări cu mare plăcere încercăm să răspundem și să 

clarificăm orice nelămurire. Comisia de buget, aviz favorabil. Dacă nu sunt întrebări, supun 

aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.78 

 

 Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 3, spuneam: Proiect de hotărâre nr.64 privind aprobarea documentației tehnico-

economice pentru obiectivul de investiții „Construire Ansamblul socio-cultural Radu Șerban 

Voievod ” în faza Studiu de fezabilitate. Comisia de buget, comisia pentru investiții, comisia 

pentru educație, avize favorabile. Este un proiect foarte, foarte special și foarte drag multor 

colegi din consiliu. Este localizat în cadrul Mănăstirii Comana. Avem un oarecare dezavantaj  

încercăm să-l finanțăm  pe Programul Regional suma de bani alocată Regiunii de Dezvoltare 

3 Sud Muntenia. Aș considera important de precizat faptul că prima poziție în lista de 

proiecte pe care o va depune județul Giurgiu, se referă la proiectul de la Palatul Drugănescu, 

un proiect care, din motive obiective, dar nu numai, are la final o valoare peste estimări. Ca 

atare, acest proiect al doilea în listă, am emoții că va putea fi finanțat și mi-ar părea foarte rău 

să nu se întâmple așa. Încercăm să grăbim elaborarea proiectului tehnic ca etapă următoare 

pentru că este obligatoriu să fie închisă și partea aceasta de proiectare. Dacă vom rata 

Programul Regional,ceea ce nu-mi doresc absolut deloc, mi-aș dori foarte mult să identificăm 

o altă sursă de finanțare pe care eu unul și colegii mei din consiliu nu o avem acum 

identificată. Asta era și natura precizărilor mele. Dacă dintre dvs. sunt persoane care știu, 

cunosc sau pot afla despre surse de finanțare următoare care să se adreseze monumentelor 

istorice, știu că sunt multe discuții pe acest subiect pentru că foarte multă vreme 

monumentele istorice, cele de nivel național, n-au fost considerate o prioritate, reabilitarea și 

consolidarea lor atunci când a fost cazul. Așadar, așteptăm orice soluție sperăm să obținem 

finanțare pentru că Mănăstirea Comana este un punct de mare, mare atracție dincolo de 

importanța istorică dacă vreți, a monumentului și ar fi păcat să ratăm în această perioadă 

finanțarea proiectului reprezentativ pentru toată activitatea din acea locație. Dacă sunt 

intervenții, vă rog? Comisia de buget, comisia pentru investiții, comisia pentru educație, 
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avize favorabile. Dacă sunt intervenții din partea dvs.? Supun aprobării proiectul, vă rog. 

Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.79 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 4: Proiect de hotărâre nr.65 privind acordarea unor sprijine financiare. Este colega 

mea Cristina Ingeaua, președintele comisiei care are cel mai important rol în evaluarea 

solicitărilor. Comisia de buget, comisia pentru sănătate, avize favorabile. Dacă sunt opinii de 

exprimat, puncte de vedere din partea dvs., propuneri de îmbunătățire? Repet de fiecare  dată. 

Supun aprobării proiectul, vă rog.  

Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.80 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 5: Proiect de hotărâre nr.70 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

nr.117 din 05 octombrie 2018 privind aprobarea înființării Echipei Intersectoriale Locale 

(E.I.L.) în domeniul prevenirii şi combaterii exploatării copilului prin muncă, violenţei 

asupra copilului şi a violenţei în familie, cu modificările și completările ulterioare. Este un 

document transmis de colegii de la Direcția Generală de Asistență Socială. Comisia pentru 

sănătate, comisia juridică, avize favorabile. Din partea dvs.,opinii vă rog? Supunem aprobării 

proiectul. Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.81 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 6: Proiect de hotărâre nr.73 privind aprobarea organigramei şi statului de funcţii 

ale Centrului de Asistenţă Medico - Socială Mogoşeşti. Comisia pentru sănătate, comisia 

juridică, avize favorabile. Este singura instituție cu acest profil din județul Giurgiu. Se 

solicită transformarea unui post din asistent medical, nu știu de care natură, în asistent 

debutant. Evident o goană interminabilă după specialiști, după angajații care să îndeplinească 

funcțiile prevăzute în cadrul structurii respective. Dacă sunt intervenții? 

- Supun aprobării proiectul, vă rog. Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? 

Mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.82 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 7: Proiect de hotărâre nr.74 privind aprobarea actualizării Devizului general și a 

indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții „Reabilitare, modernizare, 

extindere și dotare Ambulatoriu din cadrul Spitalului Judeţean de Urgenţă Giurgiu”. Iarăși 

este o activitate interminabilă privind actualizările proiectelor de investiții, date fiind 

creșterile de prețuri și tarife, modificările generate de criza energetică în special, dar nu 

numai. Comisia de buget, comisia pentru investiții, avize favorabile. Puncte de vedere, vă 

rog? Supun aprobării proiectul. Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? 

Mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.83 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 8: similar Proiect de hotărâre privind suplimentarea numărului de posturi, 

modificarea organigramei și a statului de funcții ale Direcției Județene de Transport, 

Administrarea Drumurilor Județene și Control Trafic Greu. Similar cu Centrul Medico – 

Social. Giurgiu. Scuze! Control Trafic Greu în Giurgiu că traficul greu ne creează cele mai 

mari probleme. Aici, probabil ați văzut în documentație, avem o suplimentare care aduce 

doar posturi în plus pe partea de execuție, șoferi și mecanici. Avem foarte multe activități la 

care încercăm să răspundem cu cea mai mare eficiență și promtitudine. Avem și lucrări pe 

care intenționăm să le realizăm pe motive de economie cu colegii din această direcție. 
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Aceasta este rațiunea pentru care, chiar dacă avem un număr limitat de posturi limitat la 

nivelul consiliului județean și instituțiilor din subordine, rămânem datori poate altor instituții 

din subordine, dar este neapărat necesar să avem câți mai mulți oameni calificați pentru a 

putea executa la propriu toate lucrările necesare în acest sezon care se deschide practic acum 

la 1 aprilie. Comisia pentru buget, comisia juridică, avize favorabile. Dacă sunt opinii de 

exprimat? Supun aprobării proiectul, vă rog. Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? 

Abţineri? Mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.84 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 9: Proiect de hotărâre nr.88 privind aprobarea înrolării în Sistemul Național 

Electronic de Plată Online a obligațiilor de plată utilizând cardul bancar, implicit înrolarea în 

„Ghișeul.ro”a Județului Giurgiu și a Direcției Județene de Transport, Administrarea 

Drumurilor Județene și Control Trafic Giurgiu, un pas necesar. Pentru mai multe lămuriri îl 

rog pe colegul meu George Dobre, inițiatorul acestui proiect de hotărâre, să ne dea detalii. 

Comisia de buget aviz favorabil. Vă rog, dl.Dobre. 

George Dobre – consilier președinte C.J.G.: 

- ..prin ghișeul .ro. Mulțumesc. Având în vedere că taxele de urbanism, amenzi, autorizații de 

construcție, autorizații de desființare și alte avize erau necesare numai fizic. La Direcția 

Județeană de Transport și acolo avem pe depășire amenzi, depășiri de gabarit, lipsă 

documente toate, se vor plăti prin ghișeul. ro. Ne-am gândit să venim și cu ceva cursuri, 

POS-uri mobile pentru cei care sunt pe teren, să limităm drumurile la consiliu sau la Direcția 

Județeană de Transport.Mulțumesc. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da, este un pas spre normalitate în secolul informatizării. Dacă sunt intervenții, dacă sunt 

comentarii sau dacă aveți propuneri pentru a extinde genul acesta de servicii și în alte 

direcții? Supun aprobării proiectul, vă rog.  

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.85 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

Punctul 10: Proiect de hotărâre nr.89 privind acordarea unor sprijine financiare. De data 

aceasta vorbim de asociații. Comisia de buget, aviz favorabil. Intervenții, vă rog? 

 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Eu nu votez, mă abțin. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Alte opinii? Supun aprobării proiectul, vă rog. Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? 

Abţineri? Mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu majoritate, devenind hotărârea nr.86 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 11: Proiect de hotărâre nr.71 privind aprobarea desemnării reprezentanților 

Consiliului Județean Giurgiu în comisiile de concurs/examen și comisiile de soluționare a 

contestațiilor/examenelor de ocupare a funcțiilor specifice comitetului director din cadrul 

unității sanitare publice – Spitalul Județean de Urgență Giurgiu. Comisia pentru sănătate, 

comisia juridică, avize favorabile. Aici vă rog să mă ajutați, dna secretar. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Deci avem propunerile pentru aceste comisii pe care vi le-am transmis pe email, ați luat toți 

cunoștință. Le-am printat, o să vi le înmânăm ca să vă exercitați dreptul de vot. Mulțumim.  

 

 

 

 



10 

 

 Din partea PNL dl. vicepreședinte Anculescu Silviu Cristian face următoarele propuneri: 

La comisia de concurs pentru funcția de director medical: 

Titulari: IONESCU Cătălin, MECLEA Alina, LUNGU Silviu 

Supleanți: ENACHE Nicolae, NEGOITA Iulian, CROITORESCU Liviu 

Comisia de contestații: 

Titulari: GEORGESCU Cătălin, ROSU Cosmina, DANCIU Dana 

Supleanți: TUDORACHE Petre, GAVRILĂ Dumitru, ALECU Constantin 

La comisia de concurs pentru funcția de director îngrijiri: 

Titulari: GAVRILĂ Dumitru, ROȘU Cosmina, ALECU Constantin 

Supleanți: IONESCU Cătălin, DANCIU Dana, LUNGU Silviu 

Comisia de contestați: 

Titulari: CROITORESCU Liviu, NEGOITA Iulian, MECLEA Alina 

Supleanți: GEORGESCU Cătălin, ENACHE Nicolae, ROSU Cosmina. 

 

 Din partea grupului consilierilor judeteni PSD, dl. Corozel Lucian face următoarele 

propuneri: ca membru din partea consilierilor județeni în comisia de concurs/examen pentru 

ocuparea funcției de director medical pe dna Ionescu Diana, supleant – dna Bălan Cristina. La 

comisia de concurs/examen pentru ocuparea funcției de director de îngrijiri propune pe dna 

Stoianovici Crina, supleant – dl. Vucă Emil. 

 
Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Facem o scurtă pauză cât se votează.  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Bine.Începe procedura de vot. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Putem continua? Haideți să continuăm cu proiectele aflate pe ordinea de zi suplimentară până 

centralizează colegele voturile exprimate! Așadar, cele trei proiecte atașate ordinii de zi 

suplimentare. Proiect de hotărâre nr.90 privind aprobarea documentaţiei tehnico – 

economice la faza de Proiect Tehnic și Detalii de execuție pentru lucrările rest de executat, a 

indicatorilor tehnico-economici actualizați și a cheltuielilor de cofinanțare de la bugetul 

local, pentru obiectivul de investiții „Modernizare DJ 601D: Letca Veche-Limită Județ 

Teleorman, km 7+127-km- 9+187, 2,06 km”. Comisia buget, comisia pentru investiții, avize 

favorabile. Este o lucrare foarte veche. A făcut parte dintr-un pachet licitat în 2011, dacă nu 

greșesc. O sumedenie de întreruperi, inclusiv acum, am avut întârzieri generate de faptul că 

am avut un aviz inițial de la ENEL și acum când am cerut un aviz nou, ne-au impus să ținem 

cont că au trei stâlpi plantați în proximitatea drumului respectiv și a trebuit să discutăm în 

exces aproape cu ei, până am găsit o soluție tehnică agreată ca să primim avizul respectiv. 

Este o lucrare care parcurgând această etapă, este licitația realizată și pentru partea de 

execuție. Spuneam este o lucrare care va începe în scurt timp ca multe altele. Dacă sunt 

intervenții din partea dvs.? Supun aprobării proiectul, vă rog. Cine este pentru? Mulțumesc. 

Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.88 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 13: Proiect de hotărâre nr.91 privind aprobarea asocierii Județului Giurgiu, prin 

Consiliul Județean Giurgiu, cu Comuna Gogoșari, prin Consiliul Local al Comunei Gogoșari 

în scopul realizării unor lucrări la drumul comunal DC122. Comisia de buget, comisia pentru 

investiții, comisia juridică, avize favorabile. Avem o problemă de natură juridică mai 

degrabă. DJ 505, pe ultimul tronson între Gogoșari și comuna Găujani, satul Pietrișu, nu mai 

poate  fi identificat în teren. S-au pus în proprietate deja alte persoane acolo, s-au arat practic 

toate suprafețele care inițial au fost aferente acestui drum județean ca atare, încercăm să 

găsim un alt traseu care să ducă la Drumul Național DN 5C pentru că este o rută pentru care 

este necesară o modernizare dat fiind că, cel puțin pentru cei care lucrează în agricultură, o 

asemenea rută ar proteja drumurile județene pe care le folosesc în mod normal, dar repet până 



11 

 

a rezolva juridic această problemă încercăm din aproape în aproape să identificăm un traseu 

care să corespundă și care să fie folosit de cele două comune, cele mai apropiate de acest 

tronson, anume comunele Gogoșari și Malu. Dacă sunt intervenții? Dacă nu, înainte de a 

supune votului repet, avem o invitație deschisă, nu e greșit termenul, așteptăm de la toate 

comunele propuneri de asociere. Am tot prezentat condițiile, sunt aceleași pentru absolut 

toate comunele, fără nicio excepție. În măsura în care vom primii toate aceste solicitări vom 

elabora și noi un program de investiții în ce privește infrastructura județului pe care îl vom 

prezenta ca și document de ansamblu, îl vom aproba și probabil, în a două jumătate a acestui 

an, vom începe să trecem și la execuția reabilitării, modernizării de la caz la caz a 

tronsoanelor respective. Încă nu au avansat toate comunele propuneri, dar din ce am discutat 

cu primarii în diferite întâlniri, toți știu de acest program, de această invitație, repet și sunt 

convins că cei mai mulți dintre ei vor da curs. Supun aprobării proiectul, vă rog. Cine este 

pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.89 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 14: Proiect de hotărâre nr.92 privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici 

și a devizului general pentru obiectivul de investiții „Reabilitarea și îmbunătățirea eficienței 

energetice la Comandamentul Militar Giurgiu, inclusiv dotare”. Comisia pentru buget, 

comisia pentru investiții, avize favorabile. Avem o listă lungă de clădiri care fac obiectul 

unor asemenea lucrări - reabilitare și îmbunătățirea eficienței energetice - dat fiind creșterile 

foarte, foarte mari în ce privește facturile la energie termică, dar și energie electrică, ca atare 

a reprezentat o prioritate pentru noi. Mai sunt doar două clădiri importante ale consiliului 

județean care nu fac obiectul unor asemenea proiecte. Sperăm să depunem cât de curând 

asemenea documentații pe programele finanțate de Fondul de modernizare de la Ministerul 

Energiei sau pe un program al Fondului de mediu care va fi disponibil în a doua jumătate a 

anului. Dacă sunt intervenții, vă rog? Comisia de buget, comisia pentru investiții, avize 

favorabile. Supun aprobării proiectul, vă rog. Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? 

Abţineri? Mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.90 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Aveți de asemenea la mapă un raport de activitate al ATOP pe anul 2022 și un Plan strategic 

pentru 2023 cu privire la prioritățile siguranței persoanei și ordinii publice. Sunt documente 

pe care îmi dau seama că le-ați parcurs. Dl. președinte Gavrilă este prezent. Dacă sunt 

întrebări sau dacă doriți să dezvoltăm secvențe din aceste documente? Ele nu se supun 

aprobării, dar trebuie să acceptăm că în ce privește siguranța cetățeanului, întotdeauna mai 

este ceva de făcut. Pregătim un proiect destul de complex și greu avem un progres 

mulțumitor, în ce privește monitorizarea drumurilor județene, având în vizor inclusiv această 

componentă importantă a siguranței cetățeanului prin descurajarea transportului diurn și 

nocturn de persoane, de mărfuri care să aducă într-un fel sau altul, prejudicii calității vieții în 

orașele și comunele din județul Giurgiu. Vă vom ține la curent cu toate. Așteptăm rezultatul 

votului. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Până atunci, dacă-mi permiteți, trebuie să prezint dlor consilieri, consiliului în integralitatea 

sa, o speță. Prin Hotărârea nr.16 s-a aprobat bugetul de venituri și cheltuieli al județului 

Giurgiu. Înainte de aprobarea acestui proiect, vă aduceți aminte că dl președinte a eliminat un 

punct din lista de investiții. Acel proiect eliminat din lista de investiții bineînțeles, că avea și 

o sumă prevăzută, 320 de mii lei. Amendamentul formulat a fost oarecum incomplet în 

sensul că, nu s-a precizat ce se întâmplă cu acea sumă. S-a redactat hotărârea, colegii mei au 

sesizat ulterior și, conform normelor de tehnică legislativă, ca întotdeauna am inițiat un 

proiect de hotărâre de modificare a hotărârii adoptate, în sensul de a distribui acea sumă de 

320 de mii lei în cadrul aceluiași capitol. Colegii mei, care sunt aici de la economic, vă pot da 

mai multe detalii. Deci am apreciat că așa a fost corect să procedăm, era vorba de 
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transparență. Noi nu puteam să facem o modificare a acelei sume fără ca dvs. să fiți în 

cunoștință de cauză unde se repartizează și a fost o procedură până la urmă  tehnică, dacă este 

corect termenul, pentru a nu dezechilibra bugetul. Suma rămânea la capitolul de venituri și 

atunci evident ea trebuia repartizată. Dacă greșesc, colegii mei pot să detalieze. A fost un 

proiect de hotărâre pe care toți l-ați aprobat în unanimitate. Sunt aici destui juriști și 

economiști și consider că, dacă ar fi fost ceva greșit în procedură, s-ar fi sesizat. Noi ne 

asumăm că am procedat corect, transparent. Nu am făcut fără ca dvs. să știți, repartizarea 

sumei în birou și eu să semnez altceva, să ajungă la finanțe o altă anexă a bugetului față de 

ceea ce dvs. ați avut la mapă, ce a fost în transparență publică. Ulterior, la data de 21 

februarie, Instituția Prefectului ne solicită revocarea acestei Hotărâri 31 de modificare a 

Hotărârii 16 de aprobare a bugetului spunând că, vă citesc strict ce ține de această speță:” Se 

impune ca operațiunea de modificare a listei de investiții și anexelor corespondente de la 

bugetul de venituri și cheltuieli să se efectueze de către structura de specialitate din aparatul 

propriu ulterior încheierii ședinței, astfel încât, bugetul aprobat prin Hotărârea 16 să conțină 

modificările impuse de respectivul amendament.” Amendamentul fiind incomplet nu s-au 

putut face, noi pe urmă nu ne-am întâlnit să modificăm, să ducem suma oriunde, fără ca dvs. 

să știți. Considerăm că am procedat transparent și corect. La data de 23.03, Instituția 

Prefectului, asta solicită să vă aduc la cunoștință. Nu este de acord cu procedura adoptată de 

noi pe care o consider legală. E o modificare a unui act administrativ adoptat așa cum se 

modifică orice alt act. Se modifică, se rectifică, se completează conform procedurilor legale 

și s-a dorit să vă aduc la cunoștință. Bineînțeles, să-mi spuneți punctul de vedere cu privire la 

acest aspect. Dacă colegii mei doriți să vă dea detalii suplimentare, ei sunt aici. Vă 

mulțumesc.  

  Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Dle președinte, dna secretar înțeleg practic că se cere, prin controlul de legalitate, ca una 

dintre hotărâri să fie revocată. Mi se pare corect pentru că nu putem să avem două hotărâri 

pentru același buget, pe de o parte. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Este vorba de modificarea unor anexe, deci nu avem două hotărâri și finanțele au acceptat. 

Nu este prima dată când se modifică o hotărâre de buget, o anexă la hotărârea de buget. 

 Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Hotărârile ulterioare pot privi o eventuală rectificare bugetară, nicidecum să dăm două 

hotărâri ca să adoptăm același buget. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Dar nu am dat două hotărâri. Am dat hotărârea de buget  

 Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Eu mi-amintesc bine ce s-a întâmplat atunci. Înainte de ședință știu că dl președinte a retras 

sau a modificat referitor la un parc tehnologic, bun, dar suma nu s-a scos sau s-a scos, dar nu 

s-a ….. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Suma trebuia repartizată.  

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- E o eroare a personalului. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Și un amendament până la urmă nu s-au făcut toate precizările. Însemna diminuezi veniturile, 

diminuezi, dar trebuie să știi efectiv de unde îți scoți sumele alea. 

Vlad Ciobanu  – șef serviciu C.J.G.: 

- Este foarte clar.Dacă eliminam acea poziție cu suma de la cap.65 trebuia să diminuăm și 

veniturile și nu aveam posibilitatea să diminuăm acele venituri ca să facem lucrarea 

respectivă.  

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- Eu am un punct de vedere, apropo sau pornind de la această controversă, să spun așa: unu - 

mi s-ar părea corect din punctul meu de vedere al juristului să spun, ca în momentul, în care 

începem o ședință, să ne raportați sau să ne prezentați un raport cu privire la hotărârile pe 
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care le-am adoptat în ședința anterioară, dacă acestea au fost atacate de prefect, dacă nu au 

fost atacate. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.:  

- Când s-a întâmplat asta?  

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Niciodată. Dar eu de fiecare dată când avem, da, da, da. O să vă.. 

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- …în momentul în care noi, toți de aici astăzi, adoptăm o hotărâre, pentru că nu o adoptă doar 

președintele consiliului județean, o adoptăm noi.  

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Categoric. 

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- În momentul în care sunt atacate în instanță de către Instituția Prefecturii, mi se pare corect și 

față de noi și legal, în primul rând, să ne și anunțați. Să vedem: dle, voi nu ați știut ? 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- La momentul 

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- Pentru că noi toți am greșit când o hotărâre este atacată de prefect și câștigată în instanță, 

bineînțeles. Asta atestă că s-a făcut o greșeală. Greșeala ne aparține tuturor. Drept urmare, mi 

se pare corect, să ne înștiințați cu privire la acest lucru ca să vedem: dle! ce am greșit aici, a 

fost anulată, au câștigat, a câștigat prefectura, am câștigat noi, ca să vedem să nu mai facem 

aceleași greșeli. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Categoric, dar toți ținem cont de ele. 

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- Acesta este argumentul meu cu privire la solicitarea de acum încolo, a fost atacată sau nu a 

fost atacată. Al doilea punct: în momentul în care au mai fost discuții înainte, vorbesc acum 

cu privire la  comunicarea între consiliul județean și Instituția Prefectului, indiferent cine este 

prefect. Cred că ar trebui să ni le aduceți atâta timp cât adresele prin care se solicită lămuri 

ori modificări ori ce Doamne iartă-mă, ce cere prefectura!Instituția Prefectului solicită 

consiliului județean cu privire la aceste proiecte de hotărâri sau hotărâri adoptate de noi, v-

am ruga, de fapt nu vă rog, vă solicit, să ni le aduceți și nouă la cunoștință, dar cred că se 

aude că vorbesc destul de tare, care sunt acele adrese, ce se solicită pentru că sunt puncte de 

vedere ale Instituției Prefectului cu privire la ceea ce hotărâm noi, toți în acest consiliu. Și 

atunci cred că putem să ne expunem punctul de vedere sau argumentele, pot fi și argumente 

contra, celor susținute de către Instituția Prefectului, dar trebuie să ne spunem clar care este 

punctul de vedere, în condițiile în care în acele adrese solicită ceva cu privire la ce noi toți 

hotărâm. Acesta este al doilea aspect. Al treilea și ultimul așa cum a spus și colegul meu, ne 

spuneți că toate sunt transparente și toate sunt…acele lucruri. Înțeleg, mă pricep mai puțin la 

economie, dar înțeleg că s-a înlăturat un obiectiv din lista de investiții și la cel care vă 

refereriți ? 

Vlad Ciobanu  – șef serviciu C.J.G.: 

- Suma respectivă trebuia eliminată. 

 Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- Din venituri? 

Vlad Ciobanu  – șef serviciu C.J.G.: 

- Și din venituri. Se elimină din cheltuială suma respectivă. Nu a fost eliminată din lista de 

investiții deci total investiții a rămas același, dar proiectul, nu.  

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- Ați eliminat un obiectiv doar de sus sau mă rog.. 

Vlad Ciobanu  – șef serviciu C.J.G.: 

- Da, s-a eliminat acea poziție cu suma respectivă decât totalul a rămas nemodificat și atunci a 

venit modificarea și s-a eliminat prin următoarea hotărâre de consiliu, s-a eliminat și suma 

din totalul respectiv și s-a repartizat în același capitol. 
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Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- Vă spun eu acum. Dvs. tot vorbiți de transparență. Într-adevăr, s-a votat în unanimitate, dar s-

a votat în condițiile în care nouă aceste aspecte nu ne-au fost cunoscute pentru că nu poți să 

stai eu.. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Ba da s-a explicat atunci la momentul ăla. Deci s-a explicat care a fost greșeala.  

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- A fost o greșeală? 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Da, s-a vorbit despre asta și scrie și în material, din eroare. Deci nu s-a eliminat, nu s-a făcut 

și scăderea sumei de 320 de mii din total al acelei anexe și atunci s-a re…. 

  Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Dacă lucrurile stau așa înseamnă că e procesul verbal de ședință pe care puteți să-l înaintați la 

prefectură ca răspuns. Ce e așa de complicat? 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Am răspuns. Noi considerăm că nu se putea face repartizarea sumei fără să vă aducem la 

cunoștință. Adică am considerat că corect s-a procedat. Așa am considerat. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Eu mai întreb încă o dată și fără a vrea să intru în polemică. Avem practic două hotărâri prin 

care adoptăm același buget?  

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Nu, avem una modificată, cum sunt multe alte modificări. Rectificările la buget cum le 

considerați? Sunt tot modificări ale bugetului inițial. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Rectificările sunt rectificări. Eu vorbesc de adoptarea bugetului,  nu de rectificarea ulterioară. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Da. Dar din punct de vedere al tehnicii legislative, unui act de bază i se pot aduce modificări, 

completări adică s-a considerat… 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Dar nu putem să avem două hotărâri de adoptare a unui buget! 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Dar nu avem. Avem una modificată și completată prin alta. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Iar ceea ce a menționat dna Stoianovici.. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Am reținut și o să prezentăm. Oricum de fiecare dată când am avut cum să spun  

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Dna secretar, mă iertați? 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Da. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Cred că este corect pentru că e munca noastră până la urmă și dacă sunt referate de legalitate, 

munca nu numai a mea, a tuturor de aici 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Și a noastră,  să știți. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Dacă sunt referate de legalitate care cer îndreptarea unor acte sau prin care se consideră că 

unele acte nu sunt ok, e bine să le știm, ca tot împreună să facem ceva, să vedem dacă trebuie 

să le îndreptăm sau nu.  

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Nu a fost niciodată practica să fie prezentate toate, vă spun la nivel de județ și de țară, dar nu 

am o problemă  

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Dați-mi voie să vă contrazic. Eu când am făcut administrație publică  
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Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- și sunt de acord cu dvs. și vi le aducem la cunoștință oricum de fiecare dată când apreciem că 

este oportun, nu vă imaginați că ne opunem, Doamne sfinte! la ceva ce trebuie să corectăm. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Dați-mi voie să vă contrazic și puteți verifica. Atâta timp cât am făcut administrație publică 

în calitate de administrator public al orașului Giurgiu, fiecare ședință de consiliu local 

începea cu prezentarea referatelor de legalitate din anterior pentru hotărâri, ca să știe consiliul 

local, dacă a procedat sau n-a procedat corect. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.:  

- Bine.  

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Am reținut și așa vom face, fără probleme. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Mulțumesc. 

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- Din punctul meu de vedere una dintre cauzele care au condus la aceste situații, este și faptul 

că aceste materiale ni se transmit, ca să nu avansez un procent, în mare parte, cu 

nerespectarea termenului prevăzut. Știți că am mai invocat acest aspect și prin email-ul 

transmis, în situațiile în care am primit materialele la orele 17,00 și am fost anunțată că acea 

ședință de comisie este la ora 9 dimineața sau acea ședință în plen. V-am solicitat și atunci să 

respectați termenele prevăzute de lege chiar dacă sunt ședințe extraordinare și acolo sunt niște 

termene și niște condiții pentru a se constata sau a fi catalogată ca extraordinară, ori nu mi se 

pare corect în primul rând față de noi, să primim materialele la ora 17, ședința de comisie să 

fie la ora 9 dimineața. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.:  

- Da, ziceți! Dnă… 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Au fost situații.. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.:  

- Haideți să depășim momentul! 

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- Nu mă forțați să formulez, să redactez, să fac, să redactez o listă, să spun așa, cu situațiile în 

care mi s-au trimis la ora respectivă și cu motivele, dacă într-adevăr erau ordinare sau 

extraordinare sau de îndată. Pentru că de îndată sunt prevăzute niște condiții în legislație. Eu 

vă solicit respectuos, așa cum v-am mai spus, chiar vreau să citesc aceste materiale 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.:  

- Răspund eu. 

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- Sigur că da, dle președinte. Mă așteptam să răspundeți dvs. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.:  

- Nu scăpați. 

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- Da. Mi se pare normal să citesc aceste materiale și mi se pare normal să aveți în vedere și 

faptul că poate și noi avem un program, nu mă refer la faptul că sunt acasă și am grijă de 

copilul meu și mă refer la faptul că poate am și alte dosare de studiat și atunci nu vreau să 

votez în necunoștință de cauză. Cred că pot avea acest drept, de a avea timpul necesar 

rezonabil. Înțeleg că dvs. aveți o activitate intensă, este de apreciat acest aspect, dar 

rugămintea este să nu se repete. Poate fi odată, poate fi de două ori, dar nu foarte dese. Și 

rugămintea înainte de a lua cuvântul este să evitați ironiile în discursul dvs. Vă mulțumesc. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.:  

- Extraordinar! Limitați-vă la ceea ce puteți impune! 

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- A fost o rugăminte. 
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Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.:  

- Rugămințile dvs. sunt importante, dar aici mai important este obiectul discuției. Dacă cu 

ironie cred eu că pot să conving mai bine, dați-mi voie să am acest drept la rândul meu. Dar 

nu asta era intenția mea. Ce pot să spun este că interesul public în această perioadă, este mult 

mai important decât interesul fiecărui dintre noi. Nu-mi aduc aminte ca cineva de la masa 

asta, din informațiile pe care le am eu, să fi fost obligat să fie consilier județean. Așa că dvs. 

sunteți singurul în măsură să vă stabiliți prioritățile. Noi suntem obligați să ținem cont de 

prioritățile pe care ni le comprimă, dacă vreți, timpul alocat activității administrative, 

investițiilor de care este nevoie în județul Giurgiu, dar și finanțărilor disponibile. Nu în puține 

rânduri se lucrează peste program, nu în puține rânduri se lucrează și în weekend în consiliul 

județean. Ori în acest context, am nevoie și de flexibilitate din partea consilierilor județeni 

când e vorba de parcurgerea proiectelor de hotărâre și aprobarea lor în comisie. Mai ales că 

votul în comisie nu este unul imperativ. Puteți foarte bine să vă rezervați dreptul de a vota la 

comisie sau nu și aveți timp până la plen, să reveniți cu argumente și poate să și convingeți să 

schimbați configurația votului exprimat. Dar aici vorbim de o altă situație. Într-un an, într-un 

mandat în care pentru România și pentru județul Giurgiu sunt disponibile finanțări cum nu au 

mai fost până acum de la Revoluție cel puțin, în același mandat relațiile noastre cu Instituția 

Prefectului, au căpătat o complexitate și sunt ironic, recunosc, nemaiîntâlnită și încercăm să 

punem detaliile în fața ansamblului din partea Instituției Prefectului pentru că așa se 

consideră oportun în această perioadă. Noi ne facem treaba așa cum considerăm de cuviință. 

Sunt de acord că nu putem să avem opinii convergente pe fiecare proiect. Mi-aș dori foarte 

mult măcar pe proiectele importante să avem o asemenea situație, dar nu trag mari nădejdii. 

Așadar, vom vedea cum evoluăm în continuare, ținem cont de părerile dvs. și, în măsura 

posibilităților, încercăm să vi le și îndeplinim.  

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- Da, dacă-mi permiteți, acum.  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.:  

- N-aș vrea să dialogăm pe subiectul acesta…  

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- Nu, e normal să-mi dați dreptul la replică, să spun așa ,în condițiile în care dvs. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.:  

- Vă dau drept la replică. Ați fost pe la etajul unu înainte să veniți la consiliul județean, nu? 

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- Aduceți această… 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.:  

- Ați trecut pe la etajul unu înainte să urcați la ședința consiliului județean, cumva? 

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- N-are nicio legătură. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- La etajul unu, spuneam pe la Cabinetul dnei prefect?  

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- Dar știți de ce m-am dus acolo? 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu știu, vă întreb. Haideți închedeți! 

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- Unu - deja ați adus discuția pe o pantă încercând să mă acuzați pe mine că pun mai presus de 

interesele  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu vă acuz. 

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- Vă rog să mă lăsați, eu v-am ascultat cu atenție! Interesele consiliului județean, pe un loc 

secund celor familiale și că am avut de ales. Vă rog să fiți foarte atent când exprimați 

asemenea acuze, în condițiile în care solicitarea mea a fost de respectare a legii. V-am 

solicitat un termen rezonabil, nu v-am spus să ni le transmiteți cu o lună înainte ci am spus să 
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respectați legea. Ori această obligație este în sarcina fiecăruia dintre noi, indiferent de funcția 

pe care o ocupă. Totodată, v-am menționat că sunt situații în care ședințele acestea de îndată 

sunt perfect justificate, n-am spus ca să nu se întâmple, atunci când sunt justificate, dar v-am 

solicitat să aveți în vedere și normala, care stabilește când o ședință este de îndată sau nu. Am 

precizat totodată în discursul meu că apreciez activitatea intensă pe care o are consiliul 

județean și nu am fost ironică, cum nu sunt niciodată în aceste conversații sau dialoguri pe 

care le purtăm în cadrul consiliului, iar în ceea ce privește detaliile și acuzația că aș fi trecut 

întâi pe la prefectură sau că aș avea un parti-plis, cred că solicitările noastre au fost mai mult 

decât pertinente și argumentate, în condițiile în care așa cum am spus nu v-am cerut 

argumente cu privire la votul nostru contra sau împotrivă, nu! 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Ar fi fost culmea!  

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- Vă rog frumos să mă lăsați să-mi termin ce am de spus!  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Închideți,vă rog! 

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- Închid când consider că mi-am terminat argumentele.. Eu v-am argumentat că aceste adrese 

privesc ceea ce noi votăm, de aceea mi se pare corect. Chiar am precizat în motivarea mea că 

există posibilitatea ca noi să aducem argumente juridice contra celor susținute de Instituția 

Prefectului. În momentul în care eu folosesc această sintagmă în argumentația mea, chiar 

acuzația dvs. mi se pare deplasată. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu e o acuzație. 

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- Ba da. A fost o acuzație! 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- A fost o observație.  

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- Când veți reaudia ..Nu a fost o observație, a fost o acuzație. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Ba da. 

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- Mai subtilă, dar tot acuzație. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da, mă rog. Haideți să închidem! 

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- Vă mulțumesc. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Deci rămâne stabilit, sunt de acord că natura relațiilor cu prefectura nu evoluează deloc 

absolut favorabil, cel puțin din punctul meu de vedere și nu ne dorim sub nicio formă să 

transferăm vreo responsabilitate suplimentară consilierilor județeni prin vot sau prin opinii 

exprimate. Așadar, atunci când vom considera că sunt elemente care trebuie știute, mai mult 

ca sigur vi le aducem la cunoștință și dacă insistați, o să fie un pic mai greu pentru colegii 

care asigură funcționarea consiliului județean, putem să vă prezentăm și rapoarte cu aceste 

hotărâri care sunt atacate sau care fac obiectul unor corespondențe suplimentare cu Instituția 

Prefectului. Nu avem nimic de ascuns. 

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 
- Asta am spus și eu. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Reproșurile mele sunt strict față de dna prefect și orice altă persoană care este implicată în 

acest context trebuie să înțeleagă că este doar o situație conjuncturală. Nu am nimic de 

reproșat nimănui care are o părere pro sau contra a ceea ce s-a întâmplat. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 
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- Dle președinte, cred că ar fi indicat ca reproșurile, pe care le aveți față de dna prefect, să i le 

faceți dumneaei, nu să ni le faceți nouă în calitate de consilieri județeni.  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu vi le-am făcut dvs. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Ați mai făcut afirmații și în ceea ce mă privește, faceți afirmații acum în ceea ce o privește pe 

dna Stoianovici că am fi trecut pe la etajul 1 în Prefectură. Fiecare dintre noi are problemele 

lui. De ce trece pe acolo sau de ce nu trece, nu cred că vă privește, dar de acolo până a ajunge 

ca în mod repetat să ne spuneți în ședințele de consiliu că trecem pe la prefectură, eu cred că 

devine un pic deplasat și devine și un pic jenant. V-ați ruga totuși să vă limitați în afirmațiile 

pe care le faceți. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Dl consilier, luați ce măsuri de cuviință vreți. Haideți să închidem ședința și rămânem fiecare 

cu părerile noastre. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Ok. Ar fi perfect. 

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- Cred că ați putea să ne aduceți argumente juridice fără a fi ironic. 

Dumitru Beianu – președinte C.J.G.: 

- Asta a fost la diverse. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Așteptăm voturile. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Dacă-mi permiteți?  

Dumitru Beianu – președinte C.J.G.: 

- Vă rog. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Mulțumesc. Săptămâna trecută ați fost prezent la DNA, a văzut toată țara. Înțeleg că a fost și 

dna secretar al consiliului județean acolo, în calitate de nu știu, invitat sau ce ați fost dvs. Mă 

gândesc că, în calitate de reprezentant inclusiv al nostru, ca președinte al consiliului județean, 

ar fi bine să ne oferiți și nouă o informare a ceea ce ați făcut acolo. De ce sunteți acuzat? 

Dacă cumva acele acuzații vizează și consiliul județean? Dacă suntem și noi cumva implicați 

în astfel de discuții? Înțeleg că și dvs. și dna secretar al consiliului județean ați fost  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Am o conferință de presă pe acest subiect, ați fi auzit oricum. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Eu vreau să vă rog să ne prezentați în consiliul județean ceea ce s-a întâmplat la DNA pentru 

că aș mi se pare corect mai ales că este și filmată, să vadă toată țara.. Mulțumesc. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu, nu. Iarăși vorbiți de niște obligații pe care le inventați. Eu nu sunt obligat să prezint aici, 

nimic care n-are legătură cu consiliul județean.  

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- ..la DNA din cauza consiliului județean. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu, nu, nu. N-am fost la DNA din cauza a nimic din ce s-a hotărât în această, la această masă 

și în cadrul acestor ședințe. Așadar, nu aveți ce să știți, dar nu e un secret. Aș fi spus presei și 

ați fi putut afla și dvs.,un foarte atent consumator de presă. Am fost la DNA în calitate de 

suspect, într-un dosar care este legat de dispoziția mea prin care am încetat contractul de 

management dlui Cătălin Lupu, un raport de serviciu. Deci practic l-am dat afară pe dl Lupu, 

urmare a unui material prezentat de Comisa de disciplină, cu un teanc de documente 

justificative și cu toate astea dl.Cătălin Lupu în speța respectivă este parte vătămată și eu sunt 

suspect. Asta trebuie să știți. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Am înțeles. Vă mulțumesc.  
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Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Așa se face administrație în țara asta, astea sunt riscurile? Cine își asumă un rol de genul ăsta  

trebuie să accepte și asemenea reversuri care sunt cumva o tendință spre o nouă normalitate 

în România. Așteptăm cum spuneam.. 

Aurelia Brebenel – secretar general al județului: 

- Colegii numără voturile. 

Dumitru Gavrilă – consilier județean C.J.G.: 

- Îmi dați voie să spun câteva cuvinte?  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Vă rog. 

Dumitru Gavrilă – consilier județean C.J.G.: 

- Sunt acuzații care au apărut în spațiul public legate de dl. președinte Beianu pe care sunt 

convins că-l cunoașteți bine, dar eu sunt cel care îl cunosc cel mai bine. De peste 25 de ani 

facem politică împreună. Mai mult am lucrat cu dânsul în administrația publică, dânsul ca 

președinte, eu ca vicepreședinte la primul mandat al dânsului. Ceea ce apare în spațiul public 

legat de dl.Beianu, de familia dânsului credeți-mă, este ceva care nu s-a mai pomenit până 

acum și de cine? De către colegii noștri care împreună suntem la guvernare. În spațiul public 

dacă citiți și dvs. vedeți ce i se pune în cârcă dlui președinte Beianu în fiecare zi. Munca 

politică este una, munca administrativă este alta. Am mare rugăminte la dvs. să nu ne legăm 

de familia dlui Beianu. Să nu mai inventăm, pentru că tot ceea ce s-a scris până acuma și s-a 

inventat, sunt lucruri neadevărate. Și eu vă garantez pentru că îl cunosc cel mai bine pe 

dl.Beianu, lucrând în același timp și în administrația publică și în politică de 25 de ani. Sunt 

lucruri pe care vă rog foarte mult dragi colegi, să nu le mai inventăm pentru că toți suntem 

oameni și facem politică, dar facem politică constructivă. Nu să ne legăm de familia dânsului 

sau de modul cum dânsul a reacționat administrativ pentru că până la urmă e un lucru 

administrativ pe care l-a procedat. Dacă va fi vinovat va plăti, dar până a fi vinovat, eu știu că 

există și un lucru foarte important. Poate nu este vinovat, prezumția de nevinovăție. Haideți 

să numai ne legăm de președintele consiliului județean, Dumitru Beianu! Eu cred că nu este 

adevărat ceea ce s-a scris până acuma și există un Dumnezeu și o să vă convingeți până la 

urmă toți că, tot ceea ce s-a publicat în spațiul public, sunt lucruri neadevărate, până la 

familie. Politica e politică, dar nu ne legăm de familia dânsului. Vă rog foarte mult. Nu mă 

adresez dvs.!Să știți 

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- Niciodată n-am făcut acest lucru 

Dumitru Gavrilă – consilier județean C.J.G.: 

- Știu foarte bine. Vorbesc în general. Cei care în fiecare zi au ceva de spus împotriva 

președintelui consiliului județean, Dumitru Beianu. Păi dați-mi voie să vă spun: Dumitru 

Beianu are două mandate de președinte și unul de vicepreședinte al consiliului județean. Nu, 

nu! M-am uitat că trebuie să mă uit undeva, n-o să mă uit pe pereți.  

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- Dar careva de la masă. 

Dumitru Gavrilă – consilier județean C.J.G.: 

- N-am zis de dvs. Nu am zis de dvs. de la masă, de aici. Am spus ce s-a publicat în spațiul 

public. Dacă se simte cineva afectat e treaba lui, dar n-am zis de dvs. 

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

- …să nu se înțeleagă că vreun consilier județean. Punctul meu de vedere dacă vreți să-l auziți, 

e că într-adevăr, indiferent de lupta politică nu trebuie să amesteci problemele familiale. Al 

doilea punct de vedere este acela că într-un dosar penal instanța sau procurorul decide dacă 

este vinovat sau nu este vinovat. 

Dumitru Gavrilă – consilier județean C.J.G.: 

- Corect. 

Crina-Alexandra Stoianovici – consilier județean C.J.G.: 

-  Niciodată nu vom aduce noi, cel puțin vorbesc în numele meu, al colegului meu pe care îl 

cunosc de atâta timp și al celorlalți… 
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Dumitru Gavrilă – consilier județean C.J.G.: 

- Dar nu m-am adresat dvs. M-am adresat celor care nu au altceva de făcut decât în fiecare zi 

să se adreseze prin 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumesc, dle Gavrilă! 

Dumitru Gavrilă – consilier județean C.J.G.: 

- Dle președinte, nu este corect pentru că toți suntem afectați, indiferent că suntem în opoziție 

sau la putere, dar aici noi suntem împreună. Eu consider că suntem o familie pentru că altfel 

nu guvernam această Românie. Dar ce a apărut în spațiu public credeți-mă, nu sunt de la 

adversarii politici care sunt în opoziție, mă refer la AUR și la USR, sunt de la colegii noștri 

de guvernare. Mulțumesc. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu pot să confirm, e complicat. Am încredere în instituții și n-am nicio emoție cu niciuna 

dintre acuzațiile  care au apărut în spațiul public, o să vorbesc mai multe cu presa. Mulțumesc 

pentru încurajări, să spun așa, de pe stânga și de pe dreapta.  Mă descurc. Vă garantez că n-o 

să se întâmple nimic rău în ce mă privește. Haideți dacă ați finalizat! Pot să spun, dacă tot ați 

deschis discuția, n-am  niciun fel de informații cu atât mai puțin oficiale sau confirmate, dar 

nici măcar la nivel de zvon, că lucrurile ar fi generate strict de la nivelul județului Giurgiu. 

Sunt persoane care se bucură evident, atâta pot. Sunt persoane care exagerează pentru că își 

doresc asta. Lupta politică a coborât la un nivel cum nu s-a mai întâmplat de la revoluție până 

acum, dar în același timp știu că am dușmani puternici care au avut într-un fel sau altul de 

pierdut de pe urma deciziilor pe care le-am luat eu sau pe care le-am generat în hotărârile de 

consiliul județean și care acum încearcă să se revanșeze, să fiu politicos. Dar repet, până la 

Dumnezeu am încredere și în instituții. Nu am nicio problemă nici cu acel dosar. Nu poți să fi 

acuzat de abuz în serviciu când în baza unui teanc de documente, dai afară din funcție o 

persoană cel puțin controversată ca să nu spun altfel. Cu toate astea acea persoană e parte 

vătămată. Eu nu sunt dator să fiu preocupat de așa ceva. Iar în privința emisiunii de la Antena 

3 și a celorlalte acuzații încurajate frenetic de la nivelul județului Giurgiu, iarăși e o vorbă: 

plătim la aceeași masă. Cine crede că așa are de câștigat în relația cu colegi de guvernare, ca 

să folosesc și eu expresia dlui Gavrilă, o să aibă o decepție pentru că mai devreme sau mai 

târziu, dacă nu toți, o mare majoritate dintre giurgiuveni, vor înțelege care au fost intențiile și 

care este adevărul în această privință. Acel program a fost inițiat de mine, va continua o să 

explic presei și alte detalii legate de situația ca atare. În consiliul județean n-am de dat mai 

multe explicații pentru că știu că sunteți consumatori de presă și dacă sunteți într-adevăr 

interesați, aveți de unde să aflați părerea mea. Mai aveți fetelor? Sunt un deschizător de 

drumuri, repet. Dai afară o persoană cu dosare penale și el e parte vătămată și tu ești suspect, 

e o noutate. Sunt convins că dl.procuror n-a avut la dispoziție toate documentele când a 

semnat acel document care mi-a fost transmis, procesul verbal cred că se numește și la fel să 

încerci să ajuți copiii din sistemul de protecție socială și să fii încondeiat în felul acesta e și 

asta o noutate în România. Că mi se întâmplă ambele mie, nu e nici pe departe motiv de 

laudă, cu atât mai puțin de mândrie pentru mine, dar vă asigur că nu există pe pământul asta  

vreo persoană sau vreun grup, indiferent la ce am putea să ne ferim fiecare în parte, care să 

mă oblige pe mine să las capul în pământ când e vorba de ce știu și ce pot să fac în 

administrație. O să vedem cine este corect și are sau nu are vreo vinovăție în aceste spețe, cel 

puțin inedite. Dacă mai sunt colegi care au un program consistent astăzi și nu mai pot aștepta 

rezultatul votului? Putem să-l transmitem prin intermediul presei? Și-l puteți obține și de la 

secretariatul..nu? Se putea doar să-i anunțe, nu? Eu rămân, tu rămâi asta este ședința! Atunci 

facem o pauză până se consemnează rezultatul. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- În urma votului exprimat de dvs., votului secret, comisiile sunt compuse din următoarele 

persoane: 

Comisia de concurs/examen pentru ocuparea funcției de director medical - membri titulari 

1. IONESCU CĂTĂLIN-IONUȚ - 21 voturi „pentru” 
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2. MECLEA ALINA - 21 voturi „pentru” 

3. LUNGU SILVIU - 21 voturi „pentru” 

Comisia de concurs/examen pentru ocuparea funcției de director medical - membri supleanți 

1. ENACHE NICOLAE - 22 voturi „pentru” 

2. NEGOIȚĂ IULIAN - 22 voturi „pentru” 

3. CROITORESCU ALEXANDRU-LIVIU - 21 voturi „pentru” 

 

Comisia de contestații la concursul/examenul pentru ocuparea funcției de director medical - 

membri titulari 

1. GEORGESCU MIHAI-CĂTĂLIN - 23 voturi „pentru” 

2. ROȘU COSMINA-ANDREEA - 24 voturi „pentru” 

3. DANCIU DANA-ANDREEA - 23 voturi „pentru” 

 

Comisia de contestații la concursul/examenul pentru ocuparea funcției de director medical - 

membri supleanți 

1. TUDORACHE PETRE - 22 voturi „pentru” 
2. GAVRILĂ DUMITRU - 24 voturi „pentru” 
3.  ALECU CONSTANTIN - 23 voturi „pentru” 

 

Comisia de concurs/examen pentru ocuparea funcției de director îngrijiri - membri titulari 

1. GAVRILĂ DUMITRU - 22 voturi „pentru” 
2. ROȘU COSMINA-ANDREEA - 22 voturi „pentru” 
3. ALECU CONSTANTIN - 21 voturi „pentru” 

 

Comisia de concurs/examen pentru ocuparea funcției de director îngrijiri - membri supleanți 

1. IONESCU CĂTĂLIN-IONUȚ - 21 voturi „pentru” 
2. DANCIU DANA-ANDREEA - 22 voturi „pentru” 
3. LUNGU SILVIU - 22 voturi „pentru” 

 

Comisia de contestații la concursul/examenul pentru ocuparea funcției de director îngrijiri - 

membri titulari 

1. CROITORESCU ALEXANDRU-LIVIU - 22 voturi „pentru” 
2. NEGOIȚĂ IULIAN - 22 voturi „pentru” 
3. MECLEA ALINA - 23 voturi „pentru” 

 

Comisia de contestații la concursul/examenul pentru ocuparea funcției de director medical - 

membri supleanți 

1. GEORGESCU MIHAI-CĂTĂLIN - 23 voturi „pentru” 
2. ENACHE NICOLAE - 22 voturi „pentru” 
3. ROȘU COSMINA-ANDREEA - 24 voturi „pentru” 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Vă mulțumim mult pentru vot.  
 Proiectul de hotărâre devine devine hotărârea nr.87 

Dumitru Beianu – preşedinteC.J.G.: 

- Și pentru participare. O zi bună tuturor!  
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